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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2024.gada 24.aprīlis                        protokols Nr. 10. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 19.04.2024.plkst. 08:53 

- atklāta 24.04.2024. plkst. 09:00 

 

Darba kārtībā: 

Priekšsēdētāja jautājumi 

1. Par saņemtā kolektīvā iesnieguma par Olektes upītes attīrīšanu turpmāko virzību. 

2. Par Ķekavas novada pašvaldības Sabiedrisko pakalpojumu maksas  aprēķināšanas komisijas 

sastāva apstiprināšanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi  

3. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļauju  smilts un aleirīta atradnē “Gailēni”;  

4. Par dzīvojamās platības īres līguma izbeigšanu ar V.L.;  

5. Par dzīvojamās platības izīrēšanu M.A;  

6. Par ēku novietojuma saskaņošanu nekustamajā īpašumā Skolas iela 33, Baldonē;  

7. Par zemes gabala Atpūtas iela, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, daļas un uz tā esošā auto 

stāvlaukuma, nomas tiesības izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu;  

8. Par zemes gabala “Centra masīvs”, Daugmalē, Daugmales pagastā,daļas nomas tiesības 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu;  

9. Par zemes gabala Gaismas iela 20, Ķekavā, daļas nomas tiesības izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un līguma noslēgšanu;  

10. Par zemes gabala Smilšu iela, Baložos, daļas un uz tā esošā auto stāvlaukuma nomas tiesības 

izsoles rezultātu apstiprināšanu un līguma noslēgšanu;  

11. Par grozījumu 2023.gada 24.maija domes ārkārtas sēdes lēmumā Par Ķekavas novada 

pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes un degradētās teritorijas 

izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu;  

12. Par telpu grupas nodošanu bezatlīdzības lietošanā Ķekavas svarbumbu celšanas klubam. 

Sociālo lietu komitejas jautājumi  

13. Par grozījumu 2023.gada 24.maija saistošajos noteikumos Nr.7/2023 “Pabalsti Ķekavas 

novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” apstiprināšanu;  

14. Par Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centra 2024. gada darba plāna 

apstiprināšanu;  

15. Par Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centra vidēja termiņa darbības stratēģijas 

2024.-2026.gadam apstiprināšanu;  

16. Par īres līguma pagarināšanu A.D.. 

Attīstības komitejas jautājumi  

17. Par lokālplānojuma teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajos īpašumos “Rudrozes” 

un “Vaivariņi”, Baldones pagastā nodošanu publiskajai apspriešanai un atzinumu 

saņemšanai;  

18. Par grozījumiem domes 2023.gada 20.decembra lēmumā Par zemes gabala “Vīgrieži” 

Daugmales pagastā, sadalīšanu Rail Baltica projekta īstenošanai;  

mailto:novads@kekava.lv
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19. Par detālplānojuma “Īgumi un Nameji ” grozījumu daļā nekustamajā īpašumā Rīgas iela 28, 

Ķekavā, apstiprināšanu;  

20. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Bitneri”, Ķekavā;  

21. Par detālplānojuma “Ķirši” grozījumu daļā  nekustamajā īpašumā  “Ķirši”, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, nodošanu publiskajai apspriešanai  un institūciju atzinumu saņemšanai;  

22. Par detālplānojuma “Lazdiņi”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma grozījumiem 

un nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  

23. Par ieceri atsavināt privātpersonas īpašumā  nekustamā īpašuma Vasarsvētku iela, Baložos, 

daļu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi 

24. Par saistošo noteikumu “Kārtība, kādā reģistrējami un izskatāmi iesniegumi par izglītojamā 

uzņemšanu Ķekavas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestāžu 1. klasē” 

apstiprināšanu;  

25. Par Ķekavas Mūzikas skolas attīstības plāna 2024.-2026.gadam saskaņošanu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

26. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2024. gada 

otro aktualizāciju;  

27. Par projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” 

realizēšanu;  

28. Par atklāta konkursa “Ķekavas novada pašvaldības ceļu segumu remontdarbi” realizēšanai 

nepieciešamā papildus finansējuma piešķiršanu;  

29. Par saistošo noteikumu "Teritorijas kopšanu un būvju uzturēšanu Ķekavas novadā" 

precizēšanu;  

30. Par sadarbības līguma slēgšanu ar VSIA “Latvijas Valsts ceļi” par gājēju laipas izbūvi un 

uzturēšanu.  

Piebalsotie jautājumi 

31. Par saņemtā kolektīvā iesnieguma “Ledus halli Ķekavas novadā” turpmāko virzību; 

32. Par papildinājumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 14.septembra domes lēmumā 

Nr.33.; 

33. Par projekta “Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas 

novadā” realizēšanu. 

 

 

Sēdi vada – domes priekšsēdētāja vietnieks izglītības un sporta lietu jautājumos Andris Vītols, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis;  

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, galvenā vides speciāliste Sigita Varika; 

PA”Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” direktors Māris Barons. 
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Uzaicinātās personas – Kolektīvā iesnieguma iniciatori Fēlikss Vaivods un Oto Ķikusts; Valsts 

vides dienesta pārstāvji Kalvis Avotiņš un Reinis Bitenieks; SIA “Rīgas ūdens” pārstāvis Juris 

Sīpols; privātpersona D.J.. 

Sēdē nepiedalās Juris Žilko. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Andris Vītols atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Andris Vītols aicina sēdes darba kārtībai pievienot trīs papildus jautājumus. 

Andris Vītols un Aigars Vītols komentē priekšlikumus par domes sēdes darba kārtības 

papildināšanu un apstākļus jautājumu steidzamībai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Rasnace, Danovska, Jerums. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Andra Vītola - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu – “Par saņemtā kolektīvā iesnieguma “Ledus halli 

Ķekavas novadā” turpmāko virzību”, 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

Keisters pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā atturējās, jo uzskata, ka 

piebalsojamā jautājuma statuss tāda mēroga jautājumam nav pareizā kārtība, pievienojot to 

pēdējā brīdī. Šādam jautājumam ir jāsagatavojas iepriekš un tikai tad to varētu izskatīt. 

 

 

2.priekšlikums no Andra Vītola -  

Papildināt darba kārtību ar jautājumu – “Par papildinājumiem Ķekavas novada domes 

2022.gada 14.septembra domes lēmumā Nr.33”, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Valta Varika -  

Darba kārtībā iekļaut jautājumu – “Par projekta “Ķeguma prospekta pārbūve no Parka 

ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas novadā” realizēšanu”, 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Darba kārtību papildina ar trīs jautājumiem, un sēdes vadītājs aicina balsot par koriģēto sēdes 

darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2024.gada 24.aprīļa sēdes darba kārtību. 

 

 

 

PRIEKŠSĒDĒTĀJA JAUTĀJUMI 

1. 
Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.13:57) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šā gada 2.aprīlī pašvaldībā saņemts kolektīvais iesniegums 

par Olektes upītes attīrīšanu. Iesniedzēji norāda, ka pēc upes attīrīšanas iedzīvotājiem būs 

pieejama tīra ūdens tilpne un vieta rekreācijai, tiks radīta atpūtas vieta, kur pavadīt brīvo laiku. 

Kolektīvo iesniegumu parakstījušo personu identitāti pašvaldība nosūtīja pārbaudīt Pilsonības 

un migrācijas pārvaldei un no visiem 638 parakstiem 419 paraksti saskaņā ar normatīvajiem 

aktiem atzīstami par derīgiem, kas ir pietiekams skaits, lai iesniegumu atzītu par kolektīvo un to 

varētu izskatīt domes sēdē. Sēdes vadītājs konstatē, ka uz sēdi ieradušies divi ierosinātāju 

pārstāvji - no Valsts vides dienesta un attālināti pieslēdzies Rīgas ūdens pārstāvis. 

Ierosinātājs Fēlikss Vaivods ziņo par kolektīvo iesniegumu un problēmu ar Olektes upes 

piesārņojumu. 

Ierosinātājs Oto Ķikusts pauž savu viedokli par Olektes upes stāvokli. 

PSIA “Rīgas ūdens” būvniecības daļas vadītājs Juris Sīpols stāsta par veiktajiem darbiem un 

ieguldījumiem Olektes upes attīrīšanā un par turpmāk paredzēto. 

Valsts vides dienesta pārstāvis Kalvis Avotiņš sniedz informāciju par Olektes upes stāvokli un tās 

attīrīšanu. 

Sigita Varika pauž pašvaldības viedokli. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Zvaigzne, Sīpols, Putniņa, Danovska, Pozņaks, Variks, 

Melnieks, Jansone, Andris Vītols, Gorkšs, Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Križanovskis, Rasnace, 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

5 

Zelčs, Ķikusts, Vaivods. 

Deputāts Juris Jerums izsaka savu deputāta pieprasījumu - kad no PSIA “Rīgas ūdens” tiks 

saņemts pētījums par Olektes upes tehnisko stāvokli, viņš ar to vēlas iepazīties un rosina ar to 

iepazīstināt arī pārējos deputātus, un sniegt informāciju kam pieder sūkņu stacija, no kuras 

pārplūdes laikā notiek nepareizā satura noplūde, par tās statusu un drošību no vides viedokļa. 

Variks un Gorkšs komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav un Andris Vītols atklāj debates. 

Debatē Keisters, Pozņaks, Putniņa, Jerums, Variks, Jerums otrreiz, Priede. 

Ziņotāja Fēliksa Vaivoda viedokļa uzklausīšana.  

Sēdes vadītājs slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Riharda Gorkša - 

Organizēt Olektes upes hidroloģisko izpēti. Ja “Rīgas ūdens” dod iespēju iepazīties ar 

sevis pasūtīto pētījumu, tad izslēdzot izpētē jau iegūto informāciju, un nepieciešamo 

atjaunošanas darbu apjomu un izmaksu noteikšanu, 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

 

2.priekšlikums no Valta Varika -  

Lēmumprojekta lemjošās daļas 1.punktu izteikt šādā redakcijā: "Noteikt Īpašumu pārvaldi 

un Attīstības pārvaldi par atbildīgo institūciju par kolektīvā iesnieguma par Olektes upītes 

attīrīšanu turpmāko virzību", 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Ceļmalnieks balsoja pret jo uzskata - atbildīgajam jābūt vienam, jo dalīta atbildība ir 

bezatbildība. 

Variks balsoja par, jo jautājums risināts vairākkārt, bet vienmēr viss atdūries pret finansēm, un 

Attīstības pārvalde ir tieši atbildīga par Eiropas Savienības fondu  finanšu piesaisti. 

Putniņa balsoja par, jo savā pieredzē Ķekavas novada pašvaldībā saskārusies ar problēmu, ka 

pārvaldes savā starpā nepietiekami sadarbojas, nobīdot atbildību otrai, tāpēc būs labi, ka abas 

būs atbildīgas. 

Andris Vītols balsoja pret līdzīgu apsvērumu dēļ, kā Ceļmalnieks, un uzskata, ka šis priekšlikums 

pēc būtības neko nemainīs, jo galvenais atbildīgais vienalga paliek Īpašumu pārvalde. 
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3.priekšlikums no Valta Varika -  

Olektes upes attīrīšanas projektu iekļaut pašvaldības attīstības programmas 2021.-2027. 

gadam investīciju plānā, 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 2 (Andris Vītols, Gatis Līcis), "Atturas" – 5 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Līcis balsoja pret, jo investīciju plāns ir nopietns dokuments, tāpat nevienam pie šī galda 

sēdošajam nav šaubu, ka Olektes upe ir problēma, kas jārisina, tāpēc aicina Variku un Putniņu 

sākt šo problēmu reāli risināt, nevis tikai sociālajos tīklos izteikties. Viņš uzskata, ka nav korekti 

attīstības plānā iekļaut šo projektu, ja nav zināms cik daudz līdzekļu tam būs nepieciešams. 

Variks balsoja par, jo šādi šis jautājums ieguva nopietnības statusu. Viņš norāda, ka šīs dienas 

sēdē izskatīs jautājumu par attīstības plāna aktualizāciju, un tajā vienkārši tāpat iekļauta 

Baldones estrādes renovācija par trīs miljoniem. To viņš min kā atbildi Līča teiktajam. Variks 

saka paldies kolēģiem, kas viņa priekšlikumu atbalstīja, jo tagad viņam ir cerība, ka jautājumu 

sāks risināt.  

Ceļmalnieks balsojumā atturējās, jo šim priekšlikumam bija jābūt pie jautājuma par attīstības 

plāna aktualizāciju, jo šo priekšlikumu nevar attiecināt uz to jautājumu, tāpēc Ceļmalnieks 

aicina Variku arī pie jautājuma par attīstības plāna aktualizāciju iesniegt šādu pašu 

priekšlikumu. 

Putniņa balsoja par, tāpat kā desmit kolēģi no klātesošajiem. Putniņa piekrīt Līcim, ka 

investīciju plāms ir nopietns dokuments, un, ja tajā iekļauj šo jautājumu, tad ir cerības, ka tas 

tiks risnāts, kaut šobrīd nav zināma izmaksu summa. 

Aigars Vītols balsojumā atturējās, jo no teiktā sapratis, ka šis projekts neattieksies uz šo 

plānošanas periodu, bet pāries uz nākamo. Viņš pieļauj, ka šajā plānošanas periodā lielākais, ko 

varēs izdarīt ir kādi izpētes vai projektēšanas darbi. Viņam žēl, ka šis jautājums ieguvis politisku 

nokrāsu, gatavojoties nākamā gada vēlēšanām. Viņš saprot, ka šobrīd solīt var daudz, bet būtu 

reāli jāpaskatās uz to, ko būs iespējams izdarīt. 

Andris Vītols balsoja pret, bet ne tāpēc, ka neatbalsta šo iniciatīvu, viņš to atbalsta, bet šobrīd 

nav pamata lemt par iekļaušanu plānā, pirms nav veikta izpēte un ieskicēti darbi, līdzīgi, kā to 

jau pauda Aigars Vītols. 

 

 

Sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Noteikt Īpašumu pārvaldi un Attīstības pārvaldi par atbildīgajām institūcijām par kolektīvā 

iesnieguma par Olektes upītes attīrīšanu turpmāko virzību un triju mēnešu laikā no domes 

lēmuma pieņemšanas dienas sniegt domes sēdē pārskatu par kolektīvā iesnieguma virzību. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē izsludina pārtraukumu no plkst. 11:22 līdz 11:35. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi. 

 

 

2. 
Par komisijas sastāva maiņu 

 (Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:41:43) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – komisijas sastāvs ir pieci locekļi, tomēr viens atteicies no 

darba šajā komisijā. Saņemts iesniegums no citas personas, kura piekritusi strādāt komisijā. 

Amata pretendente pieslēgusies sēdei, ir iespēja uzdot jautājumus. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks),  “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Sabiedrisko pakalpojumu maksas aprēķināšanas 

komisijas sastāvā D.J..  

Lēmums pielikumā.  

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

3. 
Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļauju 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:44:18) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no uzņēmēja, kurš vēlas iegūt atļauju 

derīgo izraksteņu ieguvei, ar Valsts vides pārvaldi visi dokumenti sakārtoti, ir noteikums, ka 

jaunajā vietā derīgos izraksteņus varēs sākt iegūt, kad būs sakārtota vecā vieta, ko kontrolēs 

Valsts vides dienests, bet pašvaldība vienkārši izsniedz atļauju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Izsniegt SIA “SS TRANSPORT ” Bieži sastopamo derīgo izrakteņu atļauju smilts atradnei 

“Gailēni” nekustamā īpašumā “Gailēni”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par īres līguma izbeigšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:45:33) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – sagatavots lēmuma projekts par īres līguma izbeigšanu ar 

personu, kura jau no pērnā gada nogales deklarējusi dzīvesvietu ārzemēs, par īrēto dzīvojamo 

platību ir iekrājies parāds, tāpēc Hāze aicina atbalstīt īres līguma izbeigšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzdot SIA „Ķekavas nami” izlikt no dzīvojamās telpas un izbeigt dzīvojamās telpas īres 

līgumu, bez citas dzīvojamās platības ierādīšanas, ar V.L.par dzīvokļa “Tautas nams”-2, 

Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, izīrēšanu un nekavējoties veikt nepieciešamās 

darbības dzīvokļa atbrīvošanai tiesas ceļā. Brīdināt V.I. par līguma izbeigšanu rakstveidā 

vismaz mēnesi iepriekš. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

5. 
Par dzīvojamās platības izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:46:45) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

dzīvojamās telpas īres līgumu, parādu personai nav, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par īres 

līguma pagarināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Izīrēt M.A. dzīvojamo telpu – dzīvokli “Vārpas”, Daugmalē, Daugmales pagastā, līdz 

2026.gada 30.aprīlim, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvojamās telpas faktisko 

izmantošanu no 2022.gada 1.jūnija līdz īres līguma noslēgšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par ēku izvietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:47:37) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu saskaņot 

ēku izvietojumu, komiteja jautājumu izskatīja trīs reizes un beidzot jautājums nonācis līdz domes 

sēdei, ir sagatavots lēmuma projekts, kas apstiprina trīs būvju atrašanos tuvāk robežai, nekā to 

nosaka normatīvi, projekts būvvaldē ir saskaņots. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot nekustamā īpašuma “Skolas iela 33”, Baldonē, īpašniekam izvietot pārbūvējamu 

dzīvojamās mājas nojumi 0,7m attālumā, jaunceļamu šķūni 1,5m attālumā no pašvaldības 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8005 001 1117 robežas un saskaņot esošo 

siltumnīcu 2,17m attālumā no pašvaldības zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8005 

001 1116 robežas, saskaņā ar šī lēmuma pielikumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:49:04) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šī gada 9.aprīlī notika zemes nomas tiesību izsole, uz kuras 

plānots izveidot elektroauto uzlādes staciju. Izsolē piedalījās divi pretendenti un nomas tiesības 

nosolīja par 4.75 EUR/kv.m. mēnesī uz trīsdesmit gadiem. Sagatavots lēmuma projekts par 

izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis, Keisters, Zvaigzne, Jerums, Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes gabala Atpūtas iela, Valdlaučos, Ķekavas pagastā, daļas 37 m² platībā 

un uz tā esošā auto stāvlaukuma, nomas tiesības izsolē nosolīto cenu EUR 4,75 par 1 m2 

mēnesī, bez pievienotās vērtības nodokļa, kuru 2024.gada 9.aprīlī izsolē nosolīja SIA 

“Ignitis Latvija”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

8. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:03:11) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – arī šī izsole notika 9.aprīlī, bija tikai viens izsoles 

dalībnieks, kurš nosolīja zemi par 2,25 EUR/kvm mēnesī uz 30 gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes gabala “Centra masīvs”, Daugmalē, Daugmales pagastā, daļas 35 m² 

platībā, nomas tiesības izsolē nosolīto cenu EUR 2,25 par 1 m2 mēnesī, bez pievienotās 

vērtības nodokļa, kuru 2024.gada 9.aprīlī izsolē nosolīja AS “Latvenergo”. 

Lēmums pielikumā.  

 
Variks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā atturējās, jo uzskata, ka 30 gadi ir 

pārāk garš termiņš uz kādu pašvaldības nodod zemi nomā. 

 

 

9. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:04:42) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – arī šī izsole notika 9.aprīlī, piedalījās viens pretendents un 

nosolīja zemi par sākotnējo cenu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Hāze, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – 1 (Valts Variks),  “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes gabala Gaismas iela 20, Ķekavā, daļas 35 m² platībā, nomas tiesības 

izsolē nosolīto cenu EUR 2,25 par 1 m2 mēnesī, bez pievienotās vērtības nodokļa, kuru 

2024.gada 9.aprīlī izsolē nosolīja AS “Latvenergo”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:08:28) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – pēdējā no izsolēm arī piedalījās viens pretendents, kas 

nosolīja nomu par izsoles sākuma cenu uz 30 gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav,  “Atturas” – 2 (Juris Jerums, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes gabala Smilšu iela, Baložos, daļas 35 m² platībā un uz tā esošā auto 

stāvlaukuma, nomas tiesības izsolē nosolīto cenu EUR 2,25 par 1 m2 mēnesī, bez 

pievienotās vērtības nodokļa, kuru 2024.gada 9.aprīlī izsolē nosolīja AS “Latvenergo”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:09:50) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šo zemju sarakstu dome apkualizē katru gadu, no sarakstiem 

izņem zemes vienības, kuras atsavina un iekļauj zemes vienības, kuras pašvaldība pārņem no 

valsts. Darba grupa ir labi strādājusi, jo komitejā nebija priekšlikumi kaut ko sarakstos mainīt, 

tāpēc Hāze aicina domi atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija ārkārtas sēdes lēmuma Nr.1. (protokols 

Nr.10) “Par Ķekavas novada pašvaldības īpašumā un valdījumā esošās neapbūvētās zemes 

un degradētās teritorijas izmantošanas iespēju izvērtējumu apstiprināšanu” pielikumus 

jaunā redakcijā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

12. 
Par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:11:38) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šis lēmuma projekts pieliks punktu ilgākam darbam, kura 

laikā pašvaldība atrada labāko scenāriju, kā Ķekavas svarbumbu celšanas klubs var turpināt 

savu darbu. Šai laikā biedrība saņēma sabiedriskā labuma organizācijas statusu, kas ļauj 

pašvaldībai nodot telpas bezatlīdzības lietošanā, tomēr līdz šā līguma slēgšanai biedrībai ir 

jānoslēdz līgums ar komunālo pakalpojumu sniedzējiem, kā arī jānorāķinās par iepriekšējo 

periodu, kurā biedrība izmantoja Ķekavas namu pakalpojumus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot biedrībai “Ķekavas svarbumbu celšanas klubs” bezatlīdzības lietošanā nedzīvojamo 

telpu, 126,3 m2 platībā, Rāmavas ielā 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, savas sabiedriskā 

labuma darbības jomas – sporta atbalstīšana, īstenošanas pasākumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

13. 
Par saistošo noteikumu grozījumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:13:40) 

Par jautājumu ziņo Ineta Lazda – saistošo noteikumu projektu izstrādātja Sociālais dienests, tie 

bija publicēti pašvaldības mājaslapā no 13.līdz 27.martam, lai iedzīvotāji varētu sniegt 

ierosinājumus vai priekšlikumus. Tālāk Lazda sniedz sīku skaidrojumu par grozījumiem 

saistošajos noteikumos un iesniegtajiem priekšlikumiem. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.12/2024 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 24.maija saistošajos noteikumos Nr.7/2023 

“Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju”” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par darba plāna apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:19:24) 

Par jautājumu ziņo Ineta Lazda – komiteja izskatīja sagatavoto darba plānu un konstatēja, ka 

tas atbilst iestādes attīstības startēģijai un apstiprinātajam budžetam, kā arī darba plāna 

projektā ir noteikti gada laikā sasniedzamie rezultāti un šo rezultātu sasniegšanai veicamās 

aktivitātes. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Barons, Cīrule, Andris Vītols, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās 

aprūpes centrs” 2024. gada darba plānu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par vidēja termiņa darbības stratēģijas apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:27:36) 

Par jautājumu ziņo Ineta Lazda – stratēģija ir dokuments, kas izstrādāts, lai nodrošinātu 

koordinētus un mērķtiesīgus veselības un sociālās arūpes pakalpojumus. Izskatot sagatavoto 

stratēģiju komiteja konstatēja, ka tā atbilst publisko aģentūru likuma prasībām, tāpēc aicina to 

domei apstiprināt.  
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās 

aprūpes centrs” vidēja termiņa darbības stratēģiju 2024.-2026.gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

16. 
Par īres līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:29:17) 

Par jautājumu ziņo Ineta Lazda – ir sagatavots lēmuma projekts par speciālistam izīrējamās 

dzīvojamās telpas īres līguma pagarināšanu. Šajā dzīvoklī dzīvo pirmsskolas izglītības iestādes 

Avotiņš skolotāja, un īres līgumam ir beidzies termiņš, bet, tā kā īrniece turpina darba attiecības 

ar pašvaldības iestādi, kā arī personai nav komunālo maksājumu un īres parādu, tad komiteja 

atbalstīja īres līguma pagarināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt A.Dz., dzīvokli Smilšu ielā 1, Baložos, Ķekavas novadā, uz laiku līdz 2027.gada 

30.aprīlim, noslēdzot papildus vienošanos par dzīvokļa faktisko izmantošanu no 2024.gada 

1.aprīļa līdz īres līguma noslēgšanas brīdim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

17. 
Par lokālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:30:16) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – 2021.gada 23.martā pieņemts Baldones novada domes 

lēmums par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu ar mērķi grozīt teritorijas plānojumu no 

rūpnieciskā zonējuma uz lauksaimniecību, lai īpašumos varētu veidot viensētu. Izstrādātā 

lokālplānojuma redakcija atbilst darba uzdevumam un tāpēc sagatavots lēmuma projekts par tā 

nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai.  
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot lokālplānojumu nekustamajos īpašumos “Rudrozes” un “Vaivariņi”, Baldones 

pagastā publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:32:13) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu grozīt domes 

pieņemto lēmumu, un grozījumu būtība ir iekļaut atdalāmo zemes gabalu Rail Baltica projekta 

rezerves zemes fondā, nevis izdalīt, kā atsevišķu zemes vieību. Jautājums izskatīts un sagatavots 

atbilstošs lēmuma projekts, kuru komitejā atbalstīja.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 20.decembra lēmumā “Par zemes 

gabala “Vīgrieži” Daugmales pagastā, Ķekavas novadā sadalīšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par detālplānojuma grozījumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:33:37) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – atbilstoši domes lēmumam, izstrādāti detālplānojuma 

grozījumi, tiem veikta publiskā apspriešana, kuras laikā iebildumi nav saņemti, tāpēc sagatavots 

lēmuma projekts par detāplānojuma grozījumu apstiprināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojuma “Īgumi un Nameji” grozījumus nekustamajam īpašumam Rīgas 

ielā 28, Ķekavā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

20. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:35:04) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu atļaut 

izstrādāt detālplānojumu īpašumam ar mērķi to sadalīt apbūvei, izdalot atsevišķi infrastruktūru 

un dabas teritorijas. Jautājums izskatīts un sagatavots lēmuma projekts par detālplānojuma 

izstrādi, darba uzdevumā paredzot zemes gabalos lokālās kanalizācijas līdz brīdim, kamēr līdz 

īpašumam tiks izbūvēti centrālie tīkli. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Bitneri” zemes vienībai, 

Ķekavā, savrupmāju un/vai dvīņu māju apbūvei, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par detālplānojuma grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:37:58) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā iesniegta detālplānojuma grozījumu redakcija, 

kas atbilst izdotajam darba uzdevumam un paredz īpašuma sadalīšanu apbūvei un transporta 

infrastruktūras izdalīšanu, līdz ar to sagatavots lēmuma projekts par detālplānojuma grozījumu 

nodošanu publiskajai apspriešanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma “Ķirši” grozījumus ar mērķi nekustamajā īpašumā “Ķirši”,  

Rāmavā, Ķekavas pagastā, būvēt savrupmājas un/vai dvīņu mājas, atstājot vēsturiski 

apbūvētajai īpašuma daļai esošo izmantošanu, nodošanu publiskajai apspriešanai un 

atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:39:23) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – saņemta detālplānojuma projekta redakcija, kas izstrādāta 

atbilstoši izdotajam darba uzdevumam, tomēr no brīža, kad darba uzdevumu izdeva, ir 

grozījušies normatīvie akti un spēkā stājies jaunais teritorijas plānojums, tāpēc darba uzdevums 

ar šo lēmumu tiks precizēts un detālplānojuma projekts nodots publiskajai apspriešanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu  nekustamajā  īpašumā “Lazdiņi”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par ieceri atsavināt nekustamā īpašuma daļu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:41:08) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – pašvaldībā saņemts privātpersonas iesniegums, kurā tā lūdz 

atsavināt daļu no pašvaldības īpašuma Vasarsvētku iela, kas nepieciešams, lai nodotu 

ekpluatācijā šai personai piederošu dzīvojamo māju. Lēmuma projektam pievienota vienošanās, 

kas paredz veicamās darbības, lai atdalītu no kopējā īpašuma šos nepieciešamos četrus kv.m.un 

iesniedzējs apņemas segt visus izdevumus, kas saistīti ar nepieciešamās zemes platības 

atdalīšanu. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kuru komiteja atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt ieceri atsavināt privātpersonas īpašumā Ķekavas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma Vasarsvētku iela, Baložos, daļu – apmēram 4 m² platībā, precizējot to pie 

Vasarsvētku ielas sadales projekta. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

24. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:43:15) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – sagatavoti saistošie noteikumi pārapstiprināšanai, jo 

esošie zaudēs spēku šā gada 30.jūnijā, saskaņā ar jaunā Pašvaldības likuma normām. Tālāk 

viņa skaidro jauno saistošo noteikumu normas salīdzinājumā ar iepriekšējo. Saistošo noteikumu 

projekts bija publicēts pašvaldības mājaslapā, tomēr viedokļi un ierosinājumi netika saņemti. 

Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.13/2024 “Kārtība, kādā 

reģistrējami un izskatāmi iesniegumi par izglītojamā uzņemšanu Ķekavas novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestāžu 1. klasē” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

25. 
Par attīstības plāna saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:46:43) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pašvaldībā saņemts Mūzikas skolas direktores 

iesniegums ar lūgumu saskaņot mūzikas skolas attīstības plānu. Šis attīstības plāns ir viens no 

obligātajiem dokumentiem, kurā norāda iestādes misiju un vīziju, stratēģiskos mērķus, 

uzdevumus un attīstības prioritātes, un sasniedzamos rezultātus vismaz trīs gadu periodā. 

Jaunums ir tas, ka šis dokuments jāsaskaņo ar iestādes dibinātāju, kas šajā gadījumā ir dome. 

Plāns ir izstrādāts ievērojot visus noteikumus un komiteja par to izteikusi pozitīvu atzinumu. 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

19 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot Ķekavas Mūzikas skolas attīstības plānu 2024.-2026.gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:50 līdz 14:00. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi. 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

26. 
Par novada investīciju plāna aktualizāciju 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:02:44) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – investīciju plāns apstiprināts 2022.gada oktobrī un 

normatīvie akti nosaka, ka tas jāaktualizē ne retāk, ka vienu reizi gadā. Šajā reizē investīciju 

plānā tiks aktualizēts projekts par Ābeļdārza labiekārtošanu un vēl daži citi precizējumi, par 

kuriem ziņojumu sniegs Danovska. Andris Vītols informē, ka iesniedzis priekšlikumu par 

pielikuma pievienošanu investīciju plānam, kurā prognozēts audzēkņu skaits pirmsskolas 

izglītības iestādēs Ķekavas novadā. 

Danovska ziņo par šajā reizē veicamajiem labojumiem investīciju plānā.  

Jautājumu sadaļā piedalās Putniņa, Danovska, Andris Vītols, Romanovska, Variks, Melnieks, 

Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Cīrule, Jansone. 

Romanovska, Putniņa, Variks, Rasnace, komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav un Andris Vītols atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Rasnace, Putniņa. 

Andris Vītols slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Elīnas Rasnaces - 

Atbalstīt izmaiņas investīciju plānā saistībā ar Ķekavas Ābeļdārzu, bet pārējās pozīcijas 

atstāt 13. marta domes sēdē apstiprinātajā redakcijā, 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks),  

"Pret" – 5 (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 8 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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2.priekšlikums no Andra Vītola -  

Papildināt investīciju plānu ar pielikumu pievienotajā redakcijā, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

 

3.priekšlikums no Valta Varika -  

Olektes upes attīrīšanas izpētes darbu uzsākšanu plānot 2024.gadā (pašvaldības 

finansējums 7000 EUR), projektēšanas uzsākšanu plānot 2025.gadā (pašvaldības 

finansējums 25000 EUR), būvdarbu uzsākšanu plānot 2026.gadā (pašvaldības un ārējais 

finansējums), 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 3 (Andris Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis),  

“Atturas” – 3 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

4.priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Atstāt spēkā sadaļas "Labiekārtošanas projekti- sabiedriskās infrastruktūras un 

pakalpojumu attīstība" 52. aktivitātes Vanagkalna estrādes labiekārtošana Baldonē 2024. 

gada 13. marta domes sēdē apstiprināto redakciju, paredzot 2024. gadā 35000 EUR, 2025. 

gadā 50000 EUR  un turpmākajos gados 580000 EUR, 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks),  

“Pret” – 3 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs),  “Atturas” – 10 (Aigars Vītols, 

Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

5.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Precizēt summas Vanagkalna estrādes renovācijas projektam paredzēt 2025.gadā 300 000 

un 2026.gadā 700000, 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 5 (Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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6.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Precizēt vai pievienot plānā jaunu rindiņu Kulūras ēkas būvniecībai, Baldonē, 2025.gadā 

500 000 EUR, 2026.gadā 2000000 pirmās kārtas būvniecībai, 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 7 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Elīna 

Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne Hāze),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

7.priekšlikums no Aigara Vītola -  

Precizēt Investīciju plāna 51.pozīcijas Projekta ideja(nosaukums) sadaļu nosakot:  

Olektes upes parka izveide Valdlaučos, Olektes upes attīrīšana, kā arī 51.pozīcijas sadaļu 

Projekta plānotie darbības rezultāti, nosakot: Izveidots Olektes upes parks Valdlaučos, 

veikta izpēte, izstrādāts projekts un attīrīta Olektes upe, 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 3 (Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Lēmuma projektu labo atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem un sēdes vadītājs aicina balsot 

par to. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 4 (Arnolds Keisters, Elīna 

Rasnace, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam aktualizēto 

investīciju plānu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 15:45 līdz 15:50. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi. 

 

27. 
Par projekta realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:50:46) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – dome 2023.gada 5.augustā pieņēma lēmumu par aizņēmuma 

ņemšanu šī projekta realizēšanai, tā paša gada 23.oktobrī noslēgts līgums ar Valsts kasi par 

aizņēmumu, ir veikts iepirkums darbiem, kuru termiņš ir šā gada 31.decembris, bet iepirkuma 

summa ir lielāka, nekā tam piešķirtie līdzekļi, tāpēc papildus nepieciešami nedaudz vairāk par 
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113 tūkstošiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Hermanis, Līcis, Aigars Vītols, Pozņaks, Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Priekšlikums no Gata Līča -  

Atlikt jautājuma “Par projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, 

Ķekavas novads” realizēšanu” skatīšanu līdz atbildīgā būvuzrauga un projektu vadītāja 

saskaņojuma saņemšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Andris Vītols secina, ka priekšlikums atbalstīts, tāpēc jautājums atgriežas komitejā vēlreizējai 

izskatīšanai. 

 

 

 

28. 
Par papildus finansējuma piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:21:00) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – novada attīstības plānā ir punkts par ceļu segumu 

uzlabošanu Ķekavas novadā, ir veikta iepirkuma procedūra ceļa segumu uzlabošanai, bet 

budžetā paredzēto līdzekļu nepietiek, tāpēc nepieciešams piešķirt papildus līdzekļus šī projekta 

realizācijai, par ko arī sagatavots lēmuma projekts.  

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Melnieks, Līcis, Jansone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt līgumu ar publiskā iepirkuma procedūras “Ķekavas novada pašvaldības ceļu segumu 

remontdarbi” uzvarētāju  SIA “Roadeks” par Ķekavas novada pašvaldības ceļu segumu 

remontdarbiem, par kopējo summu ieskaitot 21% PVN 493 985,46 EUR. 

Lēmums pielikumā.  
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29. 
Par saistošo noteikumu precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:44:00) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – dome šā gada 13.martā apstiprinājusi šos saistošos 

noteikumus, bet saņemti Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas aizrādījumi, 

saskaņā ar kuriem veikti precizējumi, un viņš nosauc kādi bija ministrijas aizrādījumi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Precizēt Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 13.marta saistošos noteikumus Nr. 5/2024 

“Par teritorijas kopšanu un būvju uzturēšanu Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

30. 
Par sadarbības līguma slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:45:51) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – paredzēta gājēju laipas izbūve pāri autoceļam A5 pie jaunā 

Ķekavas apvedceļa, ko veiks pati pašvaldība, bet pirms darbu uzsākšanas ir jānoslēdz 

sadarbības līgums ar Latvijas valsts ceļiem, jo laipa atradīsies valstij piederošā īpašumā. 

Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt sadarbības līgumu ar VSIA “Latvijas Valsts ceļi” par gājēju laipas izbūvi un 

uzturēšanu, kura ietvaros pašvaldība apņemas par saviem līdzekļiem izbūvēt un uzturēt 

gājēju laipu valsts galvenā autoceļa A5 Rīgas apvedceļš (Salaspils–Babīte), posma no 

11,185 km līdz 11,190 km, labajā pusē, ceļa zemes nodalījuma joslā.  

Lēmums pielikumā.  
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PIEBALSOTIE JAUTĀJUMI 

31. 
Par kolektīvā iesnieguma virzību 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:47:42) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – 2023.gada 12.jūlijā pašvaldība saņēma kolektīvo iesniegumu 

par ledus halles būvniecību, kuru izskatīja domes 9.augusta sēdē, kur par atbildīgo struktūru 

noteica Attīstības un būvniecības pārvaldi. Jautājumu atkārtoti izskatīja domes pērnā gada 

8.novembra sēdē, kurā atbalstīja priekšlikumu meklēt publiskās privātās partnerības iespējas, lai 

piesaistītu privātu investoru. 14.novembrī pašvaldība publicēja aicinājumu pieteikties privātu 

investoru, savukārt 8.decembrī pašvaldība nosūtīja iniciatīvas vēstuli biedrībai Latvijas hokeja 

federācija ar lūgumu iesaistīties projektā.  Jau šā gada 10.aprīļa sēdē dome atkārtoti izsaktīja 

jautājumu, kurā atbildīgais izpildītājs ziņoja, ka potenciālie investori nav pieteikušies, kā arī 

atbilde no Latvijas hokeja federācijas nav saņemta, tāpēc dome atbalstīja priekšlikumu – 

sagatavot lēmuma projektu par kolektīvā iesnieguma izskatīšanas izbeigšanu. Šobrīd šāds 

lēmuma projekts ir sagatavots. Vītols konstatē, ka saņemts priekšlikums no Varika un aicina to 

komentēt.  

Variks komentē savu priek šlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Danovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Valta Varika -  

Lemjošās daļas 1. punktu izteikt šādā redakcijā:"Noteikt Attīstības pārvaldi par atbildīgo 

institūciju kolektīvā iesnieguma "Par ledus halli Ķekavas novadā" turpmākajai virzībai."", 

Atklāti balsojot   

ar 2 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Valts Variks), “Pret” – 2 (Andris Vītols, Rihards 

Gorkšs),  “Atturas” – 10 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Indra Priede, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze) ,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un sēdes vdītājs aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Elīna 

Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), “Pret” – 1 (Valts Variks),  “Atturas” – 1 (Dace Cīrule), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pabeigt kolektīvā iesnieguma par ledus halles projekta izstrādi un realizāciju Ķekavas 

novadā izskatīšanu, un, ņemot vērā to, ka intereses no privātajiem investoriem projekta 

realizācijai nav, kā arī pašvaldībai sava finansējuma šāda projekta realizēšanai nav, nevirzīt 

turpmāku iesnieguma izskatīšanu Ķekavas novada pašvaldībā. 

Lēmums pielikumā.  
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32. 
Par domes lēmuma papildināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:53:21) 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols – viņš aicina šo jautājumu izskatīt steidzamības kārtībā, par ko 

liecina iesniedzēja iesniegums, kurā viss skaidri izklāstīts. Jautājuma būtība ir tāda, ka Valsts 

zemes dienests lūdz papildināt jau pieņemto domes lēmumu nosakot, ka nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķis tiek noteikts daļai nekustamā īpašuma,  un steidzamība saistīta ar investīcijām 

un nepieciešamību saskaņot būvprojektu. Sagatavots precizējošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav,  “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Papildināt Ķekavas novada domes 2022.gada 14.septembra domes lēmuma “Par 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu Pilskalna 3, Baldonē” lemjošo daļu ar 1.1 

punktu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

33. 
Par projekta realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:55:47) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pašvaldība veikusi iepirkuma procedūru šī projekta 

realizācijai un tāpēc nepieciešams lūgt aizņēmumu no Valsts kases būvdarbu veikšanai, par ko 

arī sagatavots lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav,  “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iesniegt Satiksmes ministrijā investīciju projekta “Ķeguma prospekta pārbūve no Parka 

ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas novadā”, turpmāk – projekts, pieteikumu atbilstības 

izvērtēšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 16:59. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Andris Vītols 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    Vija Milbrete 

 


